
Technische vraag Statenbrief Ronald Mc Donaldhuis 
 
GroenLinks: Bij  agendapunt 2.1 is de brief t.b.v. het werkbezoek gevoegd, een chronologisch overzicht van 
stappen en overleggen,  een motie uit de raad van Utrecht  en het rapport van SWECO. Een verslag van het 
werkbezoek ontbreekt. Is het nu zo dat GS nog geen definitief standpunt hebben ingenomen? Wanneer wordt 
de volgende stap gezet? 
 
GS heeft nog geen standpunt ingenomen. Momenteel zijn we met de partijen in gesprek en daar 
hebben wij een aantal vragen gesteld die nog moeten worden uitgezocht. Afhankelijk van wat daar 
uit zal komen, zullen vervolgstappen duidelijk worden. Het is nog niet duidelijk wanneer we meer 
duidelijkheid krijgen. De provincie hecht er aan het Ronald McDonaldhuis duidelijkheid te kunnen 
bieden.  
 


